

Lokalrådet for Gjerlev By om Omegn

Sted

Aktivitetshuset, Tønagervej 13, 8983 Gjerlev

Mødedato & tidspunkt

Torsdag den 20. februar kl. 19.00, Aktivitetshuset

Deltagere

Deltog/Afbud	Navn (initialer)	Rolle (Forening)
Deltog	Erik Rose Andersen	Formand (Valgt på GF)
Deltog	Karina Vinther	Kasser Spejderne
Deltog	Charlotte Juhl	Sekretær (Valgt på GF og Forsamlingshuset)
Deltog	Camilla Trampedach Schultz	Medlem (Valgt på GF)
Deltog	Jørgen Hansen	Medlem Danske Seniorer og Jagtforeningen
Deltog	Margrethe Winther	Medlem Boldklubben B65
Deltog	Else Mikkelsen	Medlem Gjerlev Håndværker & borgerforening
Deltog	Jytte Rasmussen	Medlem Krolf
Deltog	Knud Kristensen	Medlem Kirke og menighedsrådet
Deltog	Bodil Hansen	Medlem Aktivitetsudvalget

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden
2. Godkendelse af referat fra mødet 27.november 2024
3. Gennemgang af vedtægter og Lokalrådets opgaver herunder udviklingsplan
4. Drøftelse af evt. projekt – renovering af gymnastiksal
5. Forberedelse til kommende møde – større involvering af byens borgere
6. Deltagelse i aktivitetshusets årlige åbent hus
7. Eventuelt

	Ansv.	Emne / drøftelse	Dead
1. Godkendelse af dagsorden	Alle	Godkendt med tilføjelse af punkter om udendørs belysning og indboforsikring	
2. Godkendelse af referat fra mødet 27.november 2024	Alle	Godkendt	
3. Gennemgang af vedtægter og lokalrådets opgaver, herunder udviklingsplan	Erik/Camilla/Charlotte	Præcision ved gennemgang af vedtægter: Ansvar for kontakt til kommunen ang. Aktivitetshuset Indvendig vedligehold – Margrethe Winther Udvendig vedligehold – Erik Rose Andersen har ansvaret eller drøfter med Benny Kristensen hvem af de to der har opgaven. Vedr. gymnastiksal- Den respektive forening/lejder der benytter salen og opdage fejl/mangler giver besked videre til pedel/ejendomsservice.	

Lokalrådet for Gjerlev By om Omegn

		gjerlevogomegn@gmail.com eller kontaktformular på hjemmesiden kan benyttes. Benyttes kontaktformular går dennes indhold til ovenstående mail. Overvejelse om kendskab til mail, hjemmeside og kontaktformular skal udbredes, så borgere ved, hvordan Lokalrådet skal/kan kontaktes. Dette vil være et bedre forum end fx opslag på Facebook. Lokalrådets ansvar er at følge op på og videreudvikle udviklingsplaner. Erik, Camilla, Karina og Charlotte mødes om dette inden næste møde og kommer med oplæg.	Møde 15/5
4. Drøftelse af evt. projekt – renovering af gymnastiksal	Margrethe	Der er indgivet en forespørgsel til kommunen om ombygning/ renovering af gymnastiksalen. Projekt: Afhøvle/slibe gulve, etablering af the-køkken i tidligere læreromklædning ved at nedrive en væg. Behandles på møde den 28/2.	Opfølgning på møde 15/5
5. Forberedelse til kommende møde – større involvering af byens borgere	Erik	Overvejelser om hvordan vi kan få flere yngre voksne, unge og børnefamilier til at deltage og interessere sig for udviklingen af vores landsby. Evt. kan et foredrag overvejes eller anden aktivitet. Dækning af udgifter i den forbindelse kan evt. ansøges ved fond. Dette punkt tænkt som overvejelser inden vores næste møde maj, hvor generalforsamling/ borgermøde skal planlægges til afholdelse i september.	Møde 15/5
6. Deltagelse i aktivitetshusets årlige åbent hus	Charlotte	Aktivitetshusets venner holder møde den 24/2. Margrethe eller Bodil sender herefter besked til Lokalrådets medlemmer om plan for dagen og evt. om/hvad Lokalrådet kan bidrage med.	
7. Indboforsikring	Jørgen/Karina	Forsikring af alt indbo i Aktivitetshuset. Der har været tvivl om, hvad der dækkes af forsikringen. Egnarkivet har egen forsikring, men ellers ønskes alt indbo i huset dækket. Jørgen afventer skriftlig bekræftelse på, hvad der er dækket af forsikringen. Herefter betales forsikringen. Det	

Lokalrådet for Gjerlev By om Omegn

		drøftes hvem der bør have udgiften til forsikringen – det besluttet af udgiften fortsat afholdes af Lokalrådet.	
8. Belysning på P-plads		Det har længe været et problem med manglende belysning på P-pladsen. Margrethe kan fortælle at kommunens energitilsyn nu ser på sagen.	Opfølgning på møde 15/5
9. Eventuelt		Erik har ansøgt årlige midler fra landdistriktpuljen Der kommer skilt op på gavlen af Aktivitetshuset. Midler søgt af Aktivitetshusets venner.	

Næste møde: Torsdag den 15. maj kl. 19.00, Aktivitetshuset.

Referat ved: Charlotte Juhl